

## ZÁPIS ZASEDÁNÍ SEDMÉ OTEVŘENÉ SCHŮZE VÝBORU (24. 5. 2023)

Čas zahájení schůze: 17:38

Přítomni: Klára Nováková, Markéta Prošková, Marek Panocha, Lucie Dvořáková, Vjačeslav Glazov, Martin Wolf, Karolína Padělková

Zápis provedl Martin Wolf.

### **Program schůze:**

1. Úvod
2. Představení nadcházejících a shrnutí uplynulých akcí, plány spolku na léto
3. Finance
4. Různé
5. Závěr

#### **1. Úvod**

- Paní předsedkyně Lucie Dvořáková zahájila schůzi a jala se představovat program; program schválen poměrem hlasů 4-0-0.
- Po poděkování za účast členů zmínila jako první bod schůze rezignaci člena výboru Daniela Šťastného; dále uvedla, že dle této situaci ošetřuje jednací řád, konkrétně Článek IV, odstavec 3.
- Následně předsedkyně přečetla rezignační dopis kolegy Šťastného, jenž byl shledán vyhovujícím.
- V souladu s výsledky voleb valné hromady členů Lucie Dvořáková uvádí, že kol. Šťastného nahrazuje kol. Markéta Prošková, která získala 4. nejvyšší počet hlasů při volbě členů výboru. Tento krok byl schválen výborem i přítomnými členy DK; paní předsedkyně a ostatní přítomní pak nové členy výboru předali základní informace o fungování výboru a srdečně ji uvítala; bod Úvod poté uzavřen předsedkyní.

#### **2. Představení nadcházejících a shrnutí uplynulých akcí, plány spolku na léto**

- Lucie Dvořáková vyzvala k rychlému shrnutí uplynulých akcí:
  - Sama zmínila exkurzi na výstavu o Josefu Mánesovi, která se velmi vydařila, je již vyřízena i v účetnictví.
  - Poděkovala poté všem za účast na studentském Majálesu.
  - Pan místopředseda Marek Panocha se stručně zmínil o proběhlých spolkových narozeninách:
    - Pochválil účast, byla velmi hojná i ze strany vyučujících, což je rozdíl oproti předchozím narozeninám.
    - Celkový výdaj Spolku za narozeniny činil 29 249, 56 Kč.
    - Do budoucna bude problém s prostorami, neboť fakulta příliš nevyhovuje (nutný brzký konec akce atd.), jiné prostory ale nevyhovují kvůli vysokému nájmu; o tom pak proběhla krátká debata mezi přítomnými; Marek Panocha za nejlepší variantu považuje způsob vánočního večírku, konaný letos U Zábanských.

- Výbor ústy paní předsedkyně poděkoval Marku Panochovi a členovi DK Vojtěchu Šimákovi za energii, kterou vložili do organizace narozenin.
- Bude příště třeba lépe mobilizovat členstvo k úklidu a odchodu, to byla jediná slabina vydařeného večera.
- Proběhla také seznamovací hospodská akce „Filda a Peďák jdou na pivo!“, pořádaný naším spolkem a spolkem Agora, kterou kladně zhodnotili účastníci akce místopředseda Marek Panocha a tajemník Martin Wolf.
- Filmový klub pak rekapituluje členka Klára Nováková, na posledním se promítal film The Last Duel, účast byla kvůli zkouškovému menší, ale akce se vydařila.
- Představení studentské práce Anny Heráňové bylo moc pěkné, podle předsedkyně jedno z nejlepších, do debaty se zapojili i pamětníci.
- Když už nikdo neměl co říct, Lucie Dvořáková přešla k plánovaným akcím:
  - 9. 6. – tradiční Memoriál knížete Vladivoje – pohovořil o něm jeho organizátor Marek Panocha; kvůli cenám piva se změní letos trasa, ale rozsah bude cca stejný, brzy dorazí i Vladivojův merch. Tím budou letos dřevěné pivní podtácky, jejichž motiv bude shodný s grafikou události, již vytvořila kol. Dvořáková.
  - Podařilo se už zčásti domluvit seznamovací workshop s ombudsmankou a iniciativou Nahlas, proběhne cca 20. - 22. 6.; jeho účelem bude vytvoření kodexu o chování na seznamovákku, který se pak dá k dispozici i dalším spolkům; na začátku září by dále proběhlo školení pro organizátory, která budou mít na starost tento druh dozoru; ideálně by to mohla řešit DK.
  - Paní předsedkyně dále navrhla exkurzi do Náprstkova muzea na nově otevřenou výstavu o Emilu Holubovi, odsouhlaseno, bude se o ní jednat.
  - Klára Nováková se zeptala na potenciální letní akce, především exkurze; přítomní zmínili možnosti exkurzí: Plzeň, Pardubice, Most, Třebíč nebo Karlštejn. O letní exkurzi se bude jednat.

### 3. Finance

- Bodu se ujala osoba nejpovolanější, pan pokladník Marek Panocha.
- Zmínil již v předchozím bodu částku za spolkové narozeniny; velký příjem naopak představují přípravné kurzy.
- Marek Panocha pak požádal o schválení výdaje na tácky na Vladivoje, jde o částku 7 000 Kč; schváleno v poměru 4-0-1.

### 4. Různé

- Po vyzvání předsedkyně jako první pohovořil člen DK Vjačeslav Glazov o akci s ISHA (viz předchozí zasedání):
  - Komunikaci s ISHA označil za zmatenou, stejně jako komunikaci s Kolejemi a menzami; akce by proběhla podle poslední domluvy asi 17. - 20. 8., přijede 38 zahraničních studentů; kol. Glazov řeší zajištění ubytování a stravování, akademický program řeší doktorandi a ISHA; výbor děkuje za organizaci Vojtěchu Šimákovi, Vjačeslavu Glazovovi, Anně Kolářové a Miroslavu Vašíkovi.
- Protože kol. Šimák byl nepřítomen, jeho shrnutí proběhlých přípravných kurzů převzala Lucie Dvořáková

- V podstatě vše by mělo již být vyplaceno, popř. to pokladník právě řeší.
- Martin Wolf byl pověřen kontrolou smluv s lektory, zda je jejich soubor kompletní a smlouvy tak mohou jít k archivaci.
- Pro příště se z hlediska organizace bude pravděpodobně uvažovat o zastropování počtu uchazečů nebo o paralelkách; počet účastníků byl letos hraniční co do zvládnutelnosti.
- Předsedkyně také zmínila pokrok ohledně spolkových stránek – zatím spíše mizivý, zdá se ale, že ještě náš výbor stihne převedení stránek přímo na Spolek; druhou variantou, kdyby to nevyšlo, je vytvoření webu zcela nového, čehož se předsedkyně ujme.
- Zmíněn také vývoj ohledně změny stanov – přes kol. Jelínka se sehnal právník, s nímž proběhla schůzka za účasti Lucie Dvořákové, Marka Panochy a Karolíny Padělkové, na níž se řešily základní problémy spolkových stanov. V polovině června proběhne další schůzka nad prvními úpravami.
- Vjačeslav Glazov, Karolína Padělková a Marek Panocha přibližují setkání s iniciativou Nahlas:
  - Vyjít má kodex pro organizátory i účastníky, souhlas s ním by byl zahrnut do přihlášek na akci.
  - Instrukce pro organizátory by se věnovaly i tomu, jak s člověkem, kterého by se to týkalo, naložit, kam ho odkázat atd.
  - Termín workshopu je zatím nejistý, byl navržen bez vědomí ombudsmanky.
  - Z naší strany bude vyvinuta snaha prozkoumat možnost penalizace.
  - Kodex by byl pojat jako zastřešující pro celou spolkovou činnost; ideálně by souhlas s ním byl nutný i při přihlášce do Spolku.
  - Záznam z workshopu by mohl být online.
- Nakonec zmíněn podnět Petra Ťoupalíka, který nabídl, zda se Spolek nechce vyjádřit veřejně k neprofesionálnímu rozhovoru Ivo Cermana s Barborou Tachecí, týkajícím se i našich historických ústavů a vyučujících; kol. Ťoupalík navrhl vlastní text.
  - Výbor se shodl, že dokud se netýká kontroverze i Spolku, nebudeme ji přiživovat; většina přítomných proto byla proti vyjádření.
- Markéta Prošková poprosila o nějaké bližší zaškolení do výborové agendy, čehož se ujímá předsedkyně.

## 5. Závěr

- Po vyčerpání všech bodů Lucie Dvořáková poděkovala přítomným za aktivní účast a ještě jednou uvítala kol. Proškovou do výboru.
- Schůze skončila v 19:10.